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PÖYTÄKIRJA 2/2022     
 
Aika: Maanantaina 28.2.2022 klo 10.03-12.10 Ruotsin aikaa  
Paikka: Teams-kokous  
Läsnäolijat: Timo Jokelainen (pj), Johan Antti, Marika Kylmämaa, Bengt Niska, Elli-Maria 
Kultima, Pia Hulkoff, Matti Myllykangas, Kalervo Aska, Eugen Parviainen, Maare Marttila, 
Andreas Broman, Simja Lempinen, Camilla Ahlstrand 
   
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Timo Jokelainen avasi kokouksen klo 10.03 
 

2. Päätösvaltaisuuden toteaminen 
Päätös: Kokous todettiin päätösvaltaiseksi 
 

3. Asialistan hyväksyminen 
Avustava sihteeri Ahlstrand esitti muihin asioihin ProSiialle suunnattavan puoltokirjeen 
laatimista. 
Päätös: Asialista hyväksyttiin siten, että muissa asioissa käsitellään puoltokirjettä.  

 
4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Päätös: Pöytäkirja 28.1.2022 kokouksesta hyväksyttiin 
 

5. Seuraavat kokoukset 
Päätös: 6.4.2022 on kokous. Silloin päätetään kesäkuun kokouksen ajankohta. 
Ajankohta täsmentyy kokousaiheiden ja -kohteen perusteella. Kesän 2022 
"matkakokous" pidetään joko kesäkuussa tai kesälomien jälkeen. 

 
6. Toimintasuunnitelman 2022 hyväksyminen, Liite 6a, 6b 

Käytiin läpi toimintasuunnitelma 2022 ja siitä keskusteltiin. 
 
Päätös: Komissio hyväksyi toimintasuunnitelman.  
 
Todettiin, että varajäsenillä on osallistumisoikeus kokouksiin, mutta vain kokoukseen 
kutsutuille maksetaan palkkio ja kulukorvaukset. Ennen nykyisen jäsenkauden 
päättymistä (30.9.2022) pidetään matkakokous, johon kaikki kutsutaan. Varajäsenten 
osallistuminen kokouksiin ja komission jäsenrakenne otetaan esille toukokuun 
kokouksessa komissiota rahoittavien ministeriöiden kanssa. 
 

7. Talousarvio 2023, Liite 7 
Ahlstrand esitteli talousarvion vuodelle 2023. Hän esitti, että ministeriöiltä anotaan sama 
määräraha kuin vuodelle 2022.  
Päätös: Komissio hyväksyi talousarvion vuodelle 2023 ja sen, ettei ministeriöille esitetä 
määrärahan korotusta. 
 

8. Vt. sihteeri Simja Lempisen työsopimus 
Lempinen poistui kokouksesta asian käsittelyn ajaksi. Lempisen tällä hetkellä voimassa 
oleva sopimus päättyy 31.5.2022.  
Päätös: Simja Lempisen työsopimusta jatketaan ajalle 1.6.2022-31.5.2023. 
 

9. Rajajokiavustus, työryhmän yhteenveto hakijoista, Liite 9 
Rajajokiavustuksen työryhmän puheenjohtaja Bengt Niska kertoi työryhmän esityksen 
sisällön. Työryhmä esittää 100 000 kruunun avustuksen jakamista viidelle hankkeelle.  
Pia Hulkoff kertoi olevansa jäävi Sven Keskitalon hakemuksen kohdalla. 
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Päätös: Rajajokiavustus jaetaan työryhmän ehdotuksen mukaisesti muilta osin, mutta 
Sven Keskitalon hakemuksesta päätetään sähköpostimenettelyllä. Hulkoffin korvaa 
sähköpostitse tehtävässä päätöksenteossa Brynolf Tjärner. 
Lisäksi päätettiin selvittää myöhemmin, jos Jonna Palovaaran meänkielellä tehtävän 
lastenkirjan jakelua voidaan laajentaa tekijän suunnittelemasta. 
 

10. Aurora Line tilannekatsaus 
Lempinen esitteli voimalinjan rakentamisen nykytilanteen. Suomen ja Ruotsin välinen 
linja ylittää Tornionjoen Vuennonkoskella ja tämän hetken tiedoilla uusi linja valmistuu 
vuonna 2025. Komissio on antanut aiheesta kannanoton vuonna 2019.  
Merkittiin asia tiedoksi. 
 

11. Lausuntopyynnöt ja komission tietoon tulleet päätösasiat, tiedoksi. Liite 11 
Havs- och vattenmyndigheteniltä on tullut lausuntopyyntö Tornionjoen 
kalastussääntöneuvotteluihin. Lausuntopyyntö koskee muutamaa merikalastukseen 
liittyvää asiaa. Vt.sihteeri Lempinen valmistelee lausuntoluonnosta, jota komissio pääsee 
kommentoimaan.  
  

12. Kokoukset ja seminaarit tiedoksi  
 
Tulevat:  
24.2.2022 Havs och vattenmyndigheten. SLU, Lääninhallitus, komissio Skype-kokous 
kalastussääntöneuvottelut, Hulkoff, Aska, Marttila, Lempinen ja Ahlstrand osallistuivat.  
5.4.2022 Tulvaryhmän kokous Torniossa, Lapin ELY-keskus järjestää, Lempinen, Ahlstrand 
13.5.2022 Maa- ja metsätalousministeriö, MD, YM, MSB, komissio vuosikokous Helsingissä 
 
Menneet: 
9.2.2022 Komission nettisivujen uudistus, Zoom-kokous Geektownin kanssa, Lempinen ja 
Ahlstrand 
11.2.2022 Rajajokiavustuksen työryhmä Övertorneålla, Niska, Tjärner, Myllykangas, Ahlstrand, 
Lempinen  
 

Keskusteltiin siitä, että 24.2.pidetty Skype-kokous Havs och vattenmyndighetenin kanssa 
oli jälleen hyvä tilaisuus saada tietoa Ruotsin kalastusviranomaisilta ja tutkijoilta. 
Lempinen esitti, että olisi hyvä, jos komission edustus ko. vuosittaisissa 
kuulemistilaisuuksissa olisi laajempi koska tämä on oivallinen tilaisuus keskustella 
tehtävistä muutoksista Tornionjoen kalastussääntöön kalastusviranomaisten ja tutkijoiden 
kanssa. 

 
13.  Muut asiat 

Ahlstrand esitti, että komissio laatii puoltokirjeen ProSiialle, jota he voivat hyödyntää 
hakiessaan Kukkolankosken lippokalastusta Unescon aineettoman kulttuuriperinnön 
luetteloon. Kanslia laatii puoltokirjeestä luonnoksen, jota komissio pääsee 
kommentoimaan. 
 

14.  Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 12:10 Ruotsin aikaa 

 


